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Onderwerp Schriftelijke beantwoording rondvraag door GroenLinks tijdens

de raadsvergadering van 14 maart 2024 (Dinoterb)

Geachte leden van de gemeenteraad,

Onderstaand vindt u het van Hoogheemraadschap van Rijnland ontvangen antwoord naar aanleiding

van de rondvraag gesteld door GroenLinks tijdens de raadsvergadering van 14 maart 2024.

Vraag:
De milieuactiegroep “Mobilisation for the Environment” heeft op basis van meetgegevens uit het

zogeheten waterkwaliteitsportaal vastgesteld dat Dinoterb op tal van plekken in Noord-Holland

voorkomt. Dinoterb vormt een ernstige bedreiging voor de biodiversiteit en voor de gezondheid van

omwonenden.

Kan het College aangeven of in het oppervlaktewater binnen onze gemeente het kankerverwekkende

landbouwgif Dinoterb is aangetroffen? En mocht dit inderdaad het geval zijn welke maatregelen men

voornemensis te treffen?

Z
L
L
T
O
O
O
v
Z
O
Z

D
E
E
!

Reactie Hoogheemraadschap van Rijnland:

Dinoterb is sinds 1998 verboden. Middelen die al lange tijd verboden zijn, meet Rijnland alleen als

deze in het brede analysepakket zitten. Dat is voor Dinoterb niet het geval.

e __Dinoterb is geen de prioritaire stof van de Kaderrichtlijn Water (KRW) en het valt ook niet onder

specifiek verontreinigde stoffen van de KRW. Dat is de reden dat Rijnland het niet op KRW-
locaties meet.

e Rijnland meet Dinoterb niet binnen het agrarische meetnet. Dit meetnet is in 2013 is opgezet. Eris
toen gekeken welke stoffen toegelaten waren en die zijn opgenomen in de monitoring. Omdat

Dinoterb toen al enige jaren verboden was is deze niet opgenomen.

In 2003 en 2004 is op drie locaties eenmalig een meting gedaan. De eenmalig gemeten concentraties

lagen destijds onder de norm. Op basis van bovenstaande kan niet worden aangegeven of in het

oppervlaktewater binnen Bloemendaal Dinoterb aanwezig is.



Ik vertrouw erop hiermee uw vraag beantwoord te hebben.

Met vriendelijke groet,

Ae
Henk Wijkhuisen,

wethouder van Bloemendaal


